

DEFENDER®

85900B

RIBBED RUBBER MAT | BLACK | 1 × 8 M | THICKNESS 3 MM

SAFETY INFORMATION

The proper use of fine mesh mats is to protect lines lying on the ground from damage as well as visitors and organizers from injuries caused by tripping. In order to do so in a reliable manner, note the following safety instructions when using fine mesh mats.

- These operating instructions are a component of the product and must be read carefully before use.
- Fine mesh mats are designed for use on firm and flat ground.
- When using fine mesh mats on public streets, sidewalks, etc., additional signage/hazard notices or approvals may be required.

ESPECIALLY IMPORTANT:

- Do NOT bridge over ANY ditches, shafts, stairs, or similar depressions.
- Do NOT run rigid gas lines below the fine mesh mats.
- Do NOT run defective cables or cables with a voltage >500V below the fine mesh mats.
- Do NOT run pressure-sensitive cables, hoses, or other materials below the fine mesh mats.
- Do not use as table mats or similar (see proper use)

So that the tripping protection does not itself become a tripping hazard, when laying it, make sure that the fine mesh mat is flat and smooth on the ground.

A slight, material-related odor may occur during the initial period of use. The materials used are tested and compliant with applicable safety and quality standards; the odor is harmless and will usually dissipate after adequate airing within about one week.

MANUFACTURER'S WARRANTY & LIMITATION OF LIABILITY

You can find our current warranty conditions and limitation of liability at:
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_DEFENDER5c7e821533ae0.pdf
To request warranty service for a product, please contact Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu-Anspach / Email info@adamhall.com / 49 (0) 6081 / 9419-0



PROPER DISPOSAL OF THIS PRODUCT

(Valid in the European Union and other European countries with waste separation)

This symbol on the product, or the documents accompanying the product, indicates that this appliance may not be treated as household waste. This is to avoid environmental damage or personal injury due to uncontrolled waste disposal. Please dispose of this product separately from other waste and have it recycled to promote sustainable economic activity.

Household users should contact either the retailer where they purchased this product, or their local government office, for details on where and how they can recycle this item in an environmentally friendly manner.

Business users should contact their supplier and check the terms and conditions of the purchase contract. This product should not be mixed with other commercial wastes for disposal.

GENERAL DESCRIPTION

Robust, elastic rubber mat made from weatherproof styrene-butadiene rubber with fine ribbing for high slip resistance. With a thickness of 3 mm, it serves as durable protective rubber flooring for a wide range of professional and domestic applications.

Whether used as a workbench surface, machine underlay, tool drawer liner or non-slip mat beneath washing machines and fitness equipment – this rubber mat provides reliable grip and surface protection on smooth or heavily used areas. It can also be used as a temporary cable cover or slip-resistant layer during renovation work.

The mat is easy to cut to size using a utility knife and can be flexibly customised – ideal for use in work-shops, garages, households or hobby rooms. Hard-wearing, non-slip and adaptable: a practical solution for those who need safe, clean and resilient surfaces.

FEATURES

- Elastic rubber mat made from weatherproof styrene-butadiene rubber
- Anti-slip surface thanks to fine ribbed texture
- Versatile use as flooring, anti-slip mat, tread protection or surface cover
- Ideal for workshops, garages, households, cellars or hobby rooms
- Lays flat - suitable for temporary cable protection at building sites and events
- Easy to cut to size for customised applications

SPECIFICATIONS

Item No.:	85900B
Product type	Basics
Type	Fine-ribbed Mats
Material	Rubber
Surface structure	Ribbed
Hardness (±4 Shore A)	65 Shore A
Form	Flat
Ambient temperature	-20 – 45 °C
Colour	Black
Width	1 m
Length	8 m
Height	3 mm
Weight	26.8 kg



DEFENDER® 85900B

GUMMIMATTE | SCHWARZ | 1 × 8 M | STÄRKE 3 MM

SICHERHEITSHINWEISE

Der bestimmungsgemäße Einsatz von Feinriefenmatten ist, auf dem Boden liegende Leitungen vor Beschädigungen und Besucher sowie Veranstalter vor Verletzungen durch Stolpern zu schützen. Um diese Ziele sicher zu erreichen, sind folgende Sicherheitshinweise zum Einsatz der Feinriefenmatten zu beachten:

- Diese Bedienungsanleitung ist Bestandteil des Produktes und muss vor Gebrauch aufmerksam gelesen werden.
- Feinriefenmatten sind für den Einsatz auf festem und ebenem Grund vorgesehen.
- Beim Einsatz von Feinriefenmatten auf öffentlichen Straßen, Gehwegen etc. können zusätzliche Kennzeichnungen/Gefahrenhinweise oder auch Genehmigungen erforderlich sein.

BESONDERS WICHTIG:

- KEINE Gräben, Schächte, Stufen oder ähnliche Vertiefungen überbrücken.
- KEINE starren Gasleitungen unter den Feinriefenmatten verlegen.
- KEINE defekten Kabel oder Kabel mit einer Spannung >500V unter die Feinriefenmatten verlegen
- KEINE druckempfindlichen Kabel, Schläuche oder andere Gegenstände unter der Feinriefenmatte verlegen
- Nicht als Tischunterlage oder ähnlicher Anwendung einsetzen (siehe bestimmungsgemäßer Einsatz)

Damit der Stopperschutz nicht selbst zu Stolperfalle wird, achten Sie beim Verlegen darauf das die Feinriefenmatte wellenfrei und plan auf dem Boden liegt.

Das Produkt kann in der ersten Nutzungsphase einen leichten, materialbedingten Eigengeruch aufweisen. Die verwendeten Materialien sind geprüft und entsprechen den relevanten Sicherheits- und Qualitätsstandards; der Geruch ist unbedenklich und verflegt bei ausreichendem Lüften in der Regel innerhalb von ca. einer Woche.

HERSTELLERGARANTIE & HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG

Unsere aktuellen Garantiebedingungen und Haftungsbeschränkung finden Sie unter:
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_DEFENDER5c7e821533ae0.pdf
Im Service Fall wenden Sie sich bitte an Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu-Anspach
E-Mail Info@adamhall.com / +49 (0)6081 / 9419-0



KORREKTE ENTSORGUNG DIESES PRODUKTS

(Gültig in der Europäischen Union und anderen europäischen Ländern mit Mülltrennung)
Dieses Symbol auf dem Produkt oder dazugehörigen Dokumenten weist darauf hin, dass das Gerät am Ende der Produktlebenszeit nicht zusammen mit dem normalen Hausmüll entsorgt werden darf, um Umwelt- oder Personenschäden durch unkontrollierte Abfallentsorgung zu vermeiden. Bitte entsorgen Sie dieses Produkt getrennt von anderen Abfällen und führen es zur Förderung nachhaltiger Wirtschaftskreisläufe dem Recycling zu. Als Privatkunde erhalten Sie Informationen zu umweltfreundlichen Entsorgungsmöglichkeiten über den Händler, bei dem das Produkt erworben wurde, oder über die entsprechenden regionalen Behörden. Als gewerblicher Nutzer kontaktieren Sie bitte Ihren Lieferanten und prüfen die ggf. vertraglich vereinbarten Konditionen zur Entsorgung der Geräte. Dieses Produkt darf nicht zusammen mit anderen gewerblichen Abfällen entsorgt werden.

ALLGEMEINE BESCHREIBUNG

Robuste, elastische Gummimatte aus wetterfestem Styrol-Butadien-Kautschuk mit feiner Riffelung für hohe Rutschfestigkeit. Mit einer Stärke von 3 mm eignet sie sich als langlebiger Schutzbelag für eine Vielzahl professioneller und privater Anwendungen.

Ob als Werkbankauflage, Maschinenunterlage, Auskleidung von Werkzeugschubladen oder als Anti-Rutsch-Matte unter Waschmaschinen und Fitnessgeräten – die Gummimatte bietet zuverlässigen Halt und Schutz auf glatten oder stark beanspruchten Flächen. Auch bei Renovierungsarbeiten dient sie als temporärer Kabelschutz oder trittfeste Abdeckung.

Die Matte lässt sich mit einem Cutter einfach zuschneiden und flexibel anpassen – ideal für den Einsatz in Werkstatt, Garage, Haushalt oder Hobbyraum. Strapazierfähig, rutschhemmend und vielseitig einsetzbar: eine praktische Lösung für alle, die auf sichere, saubere und belastbare Unterlagen setzen.

FEATURES

- Elastische Gummimatte aus wetterfestem Styrol-Butadien-Kautschuk
- Rutschhemmende Oberfläche durch feine Riffelung
- Vielseitig einsetzbar als Bodenbelag, Anti-Rutsch-Matte, Trittschutz oder Schutzauflage
- Ideal für Werkstatt, Garage, Haushalt, Keller oder Hobbyräume
- Glatt aufliegend – geeignet für temporären Kabelschutz bei Bau- und Eventeinsätzen
- Einfach zuschneidbar für individuelle Anwendungen

SPEZIFIKATION

Artikelnummer:	85900B
Produktart	Basics
Typ	Feinriefenmatten
Material	Gummi
Oberflächenstruktur	Geriffelt
Härtebereich (±4 Shore A)	65 Shore A
Form	Flach
Umgebungstemperatur	-20 – 45 °C
Farbe	Schwarz
Breite	1 m
Länge	8 m
Höhe	3 mm
Gewicht	26,8 kg

